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DziÅ› w SÄ…dzie Rejonowym w JÄ™drzejowie odbyÅ‚a siÄ™ rozprawa z powództwa Jerzego 
BiaÅ‚oboka, który domaga siÄ™ przywrócenia do pracy w Stadninie Koni w MichaÅ‚owie.
Przypomnijmy, Å¼e byÅ‚y prezes i hodowca Jerzy BiaÅ‚obok zostaÅ‚ zwolniony przez AgencjÄ™
NieruchomoÅ›ci Rolnych w lutym tego roku z powodu &bdquo;utraty zaufania&rdquo;, a takÅ¼e z
powodu rzekomej niegospodarnoÅ›ci. W tej ostatniej kwestii ANR zÅ‚oÅ¼yÅ‚a zawiadomienie do
prokuratury, a Å›ledztwo w sprawie domniemanej niegospodarnoÅ›ci prowadzi Prokuratura
Rejonowa w Lublinie. Jak moÅ¼na siÄ™ byÅ‚o spodziewaÄ‡, pierwsza rozprawa nie przyniosÅ‚a
rozstrzygniÄ™cia, a kwestia, czy Jerzy BiaÅ‚obok peÅ‚niÅ‚ funkcjÄ™ prezesa tylko na mocy
uchwaÅ‚y wspólników (czyli tzw. stosunek korporacyjny), czy teÅ¼ równolegle na mocy umowy o
pracÄ™, pewnie bÄ™dzie jeszcze dÅ‚ugo waÅ‚kowana. NastÄ™pna rozprawa 30 sierpnia teÅ¼
zapewne nie bÄ™dzie ostatnia. 

Polskie sÄ…dy dziaÅ‚ajÄ… bardzo opieszale. OdwlekajÄ… miesiÄ…cami, czy nawet latami,
wydawanie werdyktów. To jest wielka wada polskiego sÄ…downictwa, którÄ… kaÅ¼dy, kto musiaÅ‚
mieÄ‡ do czynienia z rozstrzyganiem czegokolwiek w sÄ…dzie, doÅ›wiadczyÅ‚ na wÅ‚asnej skórze.
Tak samo dÅ‚ugo bÄ™dzie siÄ™ wlokÅ‚o postÄ™powanie Prokuratury Rejonowej w Lublinie w
sprawie rzekomej niegospodarnoÅ›ci w obu stadninach, w Janowie Podlaskim i MichaÅ‚owie. W tym
wypadku moÅ¼na domniemywaÄ‡, Å¼e im duÅ¼ej siÄ™ to Å›ledztwo bÄ™dzie toczyÄ‡, tym lepiej
dla &bdquo;dobrej zmiany&rdquo;, a konkretnie dla ministra Krzysztofa Jurgiela.  Przy okazji
rozprawy w sÄ…dzie w JÄ™drzejowie, niektóre media podaÅ‚y coÅ›, co mnie umknÄ™Å‚o, a co
warto podkreÅ›liÄ‡, czy przypomnieÄ‡. CoÅ›, co jest swoistym postscriptum do tekstu Katarzyny
Pruchniewicz pt. &bdquo;MichaÅ‚ów w ruinie&rdquo;. CytujÄ™ fragment tekstu w Polsat News
(caÅ‚oÅ›Ä‡: http://www.polsatnews.pl/wiadomosc/20 ... sa-stadniny-w-michalowie/): O przywrócenie
BiaÅ‚oboka na stanowisko zwrócili siÄ™ pod koniec lutego w liÅ›cie do premier Beaty SzydÅ‚o
samorzÄ…dowcy z Ponidzia. Pod pismem podpisali siÄ™ m.in. wójtowie i burmistrzowie gmin
powiatu piÅ„czowskiego (gdzie leÅ¼y MichaÅ‚ów) oraz starostowie: piÅ„czowski, kazimierski, buski i
jÄ™drzejowski. 
 PodkreÅ›lajÄ… w nim m.in., iÅ¼ byÅ‚y szef stadniny &bdquo;poÅ‚oÅ¼yÅ‚ gigantyczne zasÅ‚ugi na
rzecz rozkwitu Stadniny MichaÅ‚ów, promocji polskich koni w Å›wiecie, ale przede wszystkim
genialnie kontynuuje najwspanialsze karty w tej, wÄ…skiej i wymagajÄ…cej niespotykanej wiedzy
dziedzinie&rdquo;. No i co z tego, jak &bdquo;dobra zmiana&rdquo; wie lepiej, co jest dobre dla
MichaÅ‚owa, dla Ponidzia, dla Polski. Bo &bdquo;dobra zmiana&rdquo; tak dziaÅ‚a. My wiemy
najlepiej. Tak my byÄ‡ i koniec. A wy, protestujÄ…cy, moÅ¼ecie nam&hellip;Marek Szewczyk 
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